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Aan de Raadsleden van de gemeente Bodegraven-Reeuwijk 
 

Duurzaam vooruitlopen, niet doen. 

Zojuist heb ik de uitzending van 9 september 2020 omtrent de insprekers WKO van Weideveld 
Bodegraven teruggekeken, een schrijnend verhaal van 5 bewoners die eigenlijk na zoveel jaren nog 
steeds ernstige problemen ondervinden met de hun als zo duurzaam verkochte warmte en koude 
opslag (WKO) installatie is verkocht. Beschamend dat de gemeenteraad in eerste instantie niets wilde 
zeggen na de inspraak. Ook al nam BBR het uiteindelijk nog voor ze op, en na aangesproken te zijn 
door een van de insprekers, kwamen er wat meer reacties van D66, CU en PvdA. D66 verklapte wel 
dat de wens van Eteck om het contract aan te passen niet is gehonoreerd.  
 

De gemeente Bodegraven-Reeuwijk wilde in 2007 al voorop lopen met het duurzame WKO systeem. 
De gemeente ging een overeenkomst aan met Nuon, in 2015 is het systeem overgenomen door 
Greenspread Warmte en in 2017 heeft Eteck dat bedrijf overgenomen. Als je dan nu de insprekers 
aanhoort, dan moet je je als gemeente, lees contracthouder, toch nog maar eens flink achter de oren 
krabben, veel ellende, en sedert 2017 een partij als Eteck die ernstig nalatig is, een installatie die 
duidelijk niet goed functioneert, een gemeente die meer luistert naar Eteck dan naar de eigen 
bewoners, door de gemeenteraad gedwongen moet worden om eindelijk aktie te ondernemen, vlak 
voor de 5 insprekers nog even in het geheim de gemeenteraad bijpraat, zonder de bewoners cq de 
stichting WKO Wijk Weideveld te informeren. Kortom de verantwoordelijke wethouder lijkt zo zijn 
bordje schoon te houden, mocht het niet zo zijn, dan is dat toch de indruk die achterblijft. Nog los 
van een forse bijdrage van 28.800 euro aan Eteck door de gemeente om de problemen te 
inventariseren en op te lossen. Het siert de gemeente dat men duurzaam wil zijn, maar de hele 
afhandeling van dit dossier kent voornamelijk de bewoners als verliezers, een wethouder die niet 
optreedt. Tijd dat deze wethouder OF aftreedt OF adequate aktie gaat voeren zodat de bewoners 
eindelijk eens krijgen waar ze recht op hebben. En mocht dit niet lukken? Jammer dan voor de 
duurzaamheid en gas aan laten leggen zodat de bewoners hun eigen cv-ketel kunnen plaatsen en 
zelfvoorzienend in warmte en warm water kunnen zijn, wel jammer van de koeling dan. Maar ik denk 
dat de bewoners dat wel voor lief nemen omdat ze dan van de Eteck ellende af zijn.  
 
Met vriendelijke groet, 
Cornelis Hagen 
 

 


